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Styrelsemöte Brittsommars Samfällighetsförening 
 
 
Datum: 2005-06-13 
Plats: Brittsommargränd 2 
 
Närvarande: Elenore Franck  Brittsommargränd 18 
                      Eva Johannisson Brittsommargränd 14 
  Per Mårtensson Brittsommargränd 12 
  Ulrika Omfors Brittsommargränd 2 
 
 
Kommande styrelsemöten: 31/8, 28/9, 26/10, 23/11 
  
   

1. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 

2. EKONOMI 
 

a) Redovisning 
• Kassörens checklista kommer att föras in i en årskalender för samfälligheten.  

Överföring av Anna-Stinas information görs under dagens styrelsemöte 
• Kopior på protokoll från konstituerande styrelsemöte och första styrelsemötet 

ska skickas till lantmäteriet.  
• Per planerar ett möte med revisorerna för att hitta rutiner för fortsatt arbete. 
• Anna-Stina kommer att överlämna kassörsarbetet till Ulrika den 14/6. En 

avstämning av fakturor görs vid det tillfället. 
• Fakturor ska fortsättningsvis signeras av firmatecknare under sittande 

styrelsemöte.  
 

b) Avvikelser  
  - 

 
c) El och vattenavläsning  
• Vattenmätare  16666  -87 

20971  -96 
18473  -37 
 

• Elmätare  I  119 402 
              II 33993 
 
 

3. PROJEKT 
 

a) Plåt 
Per har haft ett möte med ”MZ plåt” den 8/6 för genomgång av arbetet som ska 
utföras. Arbetet kan tidigast starta i augusti. Kostnad blir 22000 kr. Arbetsinsats krävs 
av oss för bortforsling av gammal plåt, som MZ monterat ner. 
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b) Garage / Sophus 
Fixargruppen har jobbat vidare med sophusen. Övrigt arbete har inte kommit igång. 
Stuprör och andra detaljer föreslogs  kollas av Bosse men då han inte närvarade så 
bestämdes inget. 
 
c) Antenn 
Per har pratat med firman ”Electroton” men därefter har de inte hört av sig enligt 
överenskommelse. Ronny (nr 14) tillfrågas om han kan ta kontakt med firman och 
beställa flyttning av antennen innan målningsarbetet. 
 
d) Parkering / Tipp 
Per träffade kommunen 8/6 för att diskutera färdigställandet, kommunen har gett 
klartecken att gå vidare med våra förslag, inga begränsningar. De närmaste grannarna 
har dock ej informerats om planerna, vilket Per har för avsikt att göra under 
sommaren.  
20000 kr är budgeterade men det kan komma att kosta mer. Vi beslutade att kalla till 
en extrastämma i slutet av augusti. Styrelsen ger 2-3 förslag som medlemmarna får 
rösta om. 
 
e) Pingisbord 
Per ska ”informellt” fråga ungdomarna på gården om det finns intresse. Är det positivt 
gehör går vi vidare med förfrågan om vilka som kan hjälpa till respektive leda arbetet.  

 
f) Fixardag 
Checklista ska utarbetas, stående punkt under information. 
Eva ringer kommunen och och pratar om sjötomten.  

 
 

4. DRIFT  /  UNDERHÅLL 
 

a) Brunnen 
Faktura har ej inkommit. 
 
b) Garagedörrhandtag 
Per ska ta kontakt med ”Svenska Normståhl” för att få råd om vilka detaljer som bör 
kollas vid en besiktning.   
 
c) Brandsäkert skåp 
Styrelsen fortsätter utreda detta. 
 
 

5. AVTAL 
- 
 

6. FRAMTIDA – EJ BEREDNA PROJEKT  
 
• Inkommen motion: Ronny och Christer vill fälla 2 st. granar i sjöbacken för 

att ”öppna upp” och göra sjön mer synlig. Ekar växer i huvudsak där.  
Motionen diskuteras: Hus nr 24, 23 och 21 måste tillfrågas, vilket Ronny och 
Christer får ansvara för, samt se till att få underskrifter av dessa hushåll. Per tar 
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kontakt med Länsförsäkringar och Villaägarna om försäkring vid eget arbete. 
Styrelsen anser: Det föreslagna arbetet är motiverat dels för att det öppnar upp 
sjöbacken som blir ljusare, och dels för att backen i övrigt består av ekar. 
 
Tidigare inkommna motioner: 

- Belysning  
- Lekstuga 
- Volträcke 

 
 

7. INFORMATION 
• Nästa informationsblad ska bl.a. innehålla info om P-platser och påminnelse 

om sotning. 
• Eva har gjort ett utkast till årskalender som hon mailar till styrelsen för 

ställningstagande. Årskalendern ska finnas på hemsidan för samfälligheten. 
 

 
8. ÖVRIGT 

Tyresö kommun vill ha nya uppgifter för att uppdatera sitt register över samfälligheter. 
Per tar kontakt med dem. 
 
Nästa möte 31/8 kl.20:00, troligtvis hos Ulrika. 
 
 
 
 
/ Protokollet fört av Elenore 


